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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 3. november 2014 

stillet følgende spørgsmål nr. 146 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-

byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie 

Løhde V). 

 

Spørgsmål nr. 146:  

’’Vil ministeren oplyse, hvorfor Sundhedsstyrelsen tilsyneladende ikke står ved 
en allerede givet generel accept af et udviklingsprojekt mellem Region Sjæl-
land og Region Hovedstaden, der skal føre frem til forbedret behandling af pa-
tienter med store blodpropper i hjertet på Roskilde Sygehus?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet om bidrag 

fra Sundhedsstyrelsen, som oplyser følgende: 

 

”Sundhedsstyrelsen har ikke givet en generel godkendelse af den udvidede 

samarbejdsaftale om PCI mellem Rigshospitalet og Roskilde Sygehus. Sund-

hedsstyrelsen betragter den fremsendte samarbejdsaftale som dels en ansøg-

ning om udvidelse af den formaliserede samarbejdsaftale vedrørende planlag-

te ballonudvidelser, og dels som en ny ansøgning om på sigt at varetage den 

højt specialiserede funktioner vedrørende akut PCI. Sundhedsstyrelsen er i di-

alog med de to regioner om disse ansøgninger, som vil blive sagsbehandlet 

efter vanlige og aftalte principper.” 

 

Jeg kan henholde mig til Sundhedsstyrelsens oplysninger og i øvrigt henvise til 

mine svar på SUU alm. del spørgsmål 147 og 148. 

 

 

Med venlig hilsen 
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